
Reda, 14.03.2023

PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA ZARZĄDU ODDZIAŁU 072 RUMIA

Plan zebrania:

1. Powitanie zebranych 
2. Stwierdzenie obecnych 
3. Przedstawienie sytuacji odnośnie Rejonu Lotowego
4. Klasyfikacja lotów do kategorii
5. Omówienie kontrowersji w związku z umową transportową
6. Dyskusja nad preliminarzem i sytuacją finansową
7. Ogłoszenie wzrostu składki członkowskiej
8. Propozycja uchwał i głosowanie nad nimi
9. Wolne wnioski 
10. Zakończenie zebrania

Ad.1 i 2 

Prezes Oddziału 072 Rumia kol. Karol Wagner powitał zebranych i poprosił obecnych hodowców
gołębi o podpis na liście obecnych. W dniu 14.03.2023 pojawiło się na zebraniu 9 hodowców z
zarządu. 

Ad. 3

W  ramach  wymogu  Rejonu  Lotowego  i  w  następstwie  czego  wydłużenia  kilometrażu  dla
hodowców  w  Oddziale  Lębork  i  związaną  z  tym  dysproporcją  w  odległości  dla  hodowców
Oddziału  072  Rumia,   Prezes  Oddziału  zapytał  członków  Zarządu  o  zdanie  w  kontekście
wydłużenia 1 „500” z Garlstorf na Zeven. Po dyskusji odbyło się głosowanie. Wynik przedstawił
się następująco:

ZA: 8
PRZECIW: 1
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Ad.4

Po  propozycji  odnośnie  stworzenia  planu  lotów  Prezes  Oddziału  072  Rumia  przeszedł  do
omówienie klasyfikacji lotów pod kątem kategorii. Wspólnie ustalono 6 lotów do A, 6 do B, 6 do C.
Pozostałe 2 loty to kategoria M i SM. Odbyło się krótkie głosowanie w tym temacie. Wynik był
jednomyślny.

ZA: 9
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Ad. 5



Prezes  Oddziału  072  Rumia  omówił  wydarzenia  z  ostatnich  dni  podczas  których  w  niedzielę
podpisano umowę transportową z Oddziałem 064 Lębork i 076 Wejherowo, a w poniedziałek po 6
rano  Prezes  Oddziału  076  Tadeusz  Blok  bez  uzgodnienia  z  nikim  ze  swojego  Zarządu
poinformował, że jednak nie zgadza się na uprzednio zaakceptowane wynagrodzenie i tym samym
zerwał podpisaną umowę. Kol. Karol Wagner przedstawił swój pomysł na wspólny transport czyli
współdzielenie kosztów z Oddziałem 064 Lębork. Z racji na bardzo małą ilość gołębi w Oddziale
064 Lębork jesteśmy w stanie pomieścić się w 1 przyczepie i  zredukować koszt  lotowego.  Po
dyskusji wszyscy hodowcy zgodzili się, na tę propozycję i jednocześnie zadeklarowali, że w świetle
niewiarygodności i nieprzewidywalności nie chcą współpracować z obecnym Prezesem Wejherowa
kol. Tadeuszem Blok. 

Ad. 6

Prezes Oddziału 072 przedstawił preliminarz na rok 2023 z uwzględnieniem różnicy kosztów w
przypadku współdzielenia kabiny z Oddziałem 064 Lębork (tj, 12,5 zł za gołębia) oraz transportu
tylko w ramach naszego Oddziału (wówczas koszt za 1 gołębia wynosi 15,5 zł). Wspólnie uznano,
ze wariant ze współdzieleniem kabiny jest korzystniejszy.

Ad. 7.

Ogłoszono, że decyzją Zarządu Okręgu Gdańsk wzrasta składka członkowska z 45 zł na 65 zł.

Ad. 8

Prezes Oddziału przedstawił  propozycję uchwał w roku 2023 i  następnie odbyła się  dyskusja  i
głosowanie nad każdą z nich. 

Uchwała numer 1 dotycząca kosztu obrączki rodowej tj. Koszt obrączki rodowej w Oddziale 072
Rumia wynosi 1,5 z czego 0,50 przeznaczone jest na cele statutowe Oddziału.

ZA: 9
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Uchwała numer 2 dotycząca sytuacji w której hodowca decydujący się na odejście  z Oddziału 072
Rumia zobowiązany jest do zapłaty 200 zł wynikających z zakupu kabiny transportowej.

ZA: 8
PRZECIW: 1
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Uchwała  numer  3-  zmiana  karmy  używanej  do  zasypywania  kabiny  z  kukurydzy  na  karmę
lekkostrawną. 

ZA: 9
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Uchwała numer 4 w której Zarząd Oddziału obliguje się do dotowania Sekcji w wysokości 600
złotych rocznie. Pozostałe koszty związane z działalnością danej Sekcji pozostają w jej gestii.



ZA: 9
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Uchwała numer 5 dotycząca zwolnienia hodowcy biernego z funduszu gospodarczego. Biernym
określany jest hodowca, który co najmniej przez 2 sezony lotowe nie składa spisu.

ZA: 9
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Uchwała numer 6 określająca termin otwarcia zegarów, które leży w gestii Prezesa danej Sekcji
zaznaczając, że musi to być zgodne z Regulaminem PZHGP.

ZA: 9
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Uchwała numer 7 dotycząca przedpłaty za obrączki.  Przedpłata  miałaby być do końca czerwca
sezonu lotowego

ZA: 9
PRZECIW: 0
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0

Ad. 9

Kol. Władysław Chomko poruszył kwestię opiekuna sztandaru i ewentualnej dotacji dla niego, ale
propozycja została odrzucona.  Zaproponował zorganizowanie wystawy dla hodowców w okolicach
grudnia w ramach Oddziału lub Rejonu. Zdecydowano, że poruszy się ten temat jeszcze podczas
zebrania oddziałowego

Ad. 10
Prezes Sekcji Reda kol. Karol Wagner zakończył zebranie i podziękowanie za przybycie i aktywny
udział. 


